
Aan de gemeenteraad van Haarlem 

t.a.v. de Raadsgriffie 

Postbus 511 

2003 PB Haarlem 

Weesp, 1 juni 2015 

Betreft: maandagmarkt 

Geachte leden van de raad, 

Ik, Rick Blom, sta al meer dan 20 jaar op de Grote Markt in Haarlem. 

Uit de pers heb ik vernomen dat het voortbestaan van de markt bedreigd wordt , dit bericht is 

bevestigd door het bureauhoofd Planbegeleiding en Advisering. Dit bureau gaat u, volgens mijn 

informatie, adviseren om de markt op te heffen. De reden hiervoor is dat de markt de gemeente geld 

kost. 

De maandagmarkt is niet groot, dit komt mede door de houding van de gemeente. Kooplieden die 

een plek wilden hebben werden afgewezen. 

Ik snap dat het door de weinige kooplieden die er staan, moeilijk is om de markt kostendekkend te 

maken, maar volgens mij is daar al een beproefde oplossing voor. 

De oplossing is dat de kramenzetter. Pel, het gaat regelen. Dit doet hij al bij ziekte of verlof van de 

marktmeester. In het verleden heeft hij dit ook al voor langere t i jd gedaan, naar ieders tevredenheid. 

Zijn belang om zoveel mogelijk kramen te verhuren is goed voor de aantrekkelijkheid van de markt 

en goed voor de gemeente, omdat hij bij het afrekenen voor de kramen tevens precario voor de 

gemeente kan innen. De gemeente Haarlem ontvangt dus geld zonder er een inspanning voor te 

leveren. 

Aangezien ik al jaren in uw mooie stad sta en daar mijn geld verdien voor mijn gezin, hoop ik niet dat 

de maandag markt verloren gaat. Ik ben van mening dat de firma Pel, de beste partij is om de markt 

voort te zetten als de gemeente er van af wi l . 

Met vriendeli jkeeroet. 

Rick Blom 

Gijsbertje Louffhof 5 

1382 MG Weesp 
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